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Strategický tým MČ Praha 21- zasedání č. 7 

 
 

Datum konání: úterý 15. listopadu 2011 od 13:00 do 14:30 hodin 

Místo konání: malá zasedací místnost úřadu 

Přítomni členové: 

Ing. Berková Vlasta, RNDr. Beroušková Soňa, Hájková Iva, JUDr. Kozáková Vladimíra, Bc. 

Lipanovičová Radka, RNDr. Roušar Pavel, Zeman Pavel 

Omluveni: Kořínková Hana, Ing. Müller Václav, Saitz Vladimír 

 

 

Program: 
1. Informační materiály k MA21 

2. SWOT analýzy, zhodnocení 

3. Schůzka mikrotýmů 

4. Veřejné projednání 

5. Medializace aktivit MČ 

6. Různé  

 

 

Jednání vedl Pavel Roušar  

 

Zápis 

 

Bod 1) 

Pan starosta informoval o schůzce na MŽP ČR u národní koordinátorky MA21 Ing. arch. 

Marii Petrové. Přítomným byly předány publikace týkající se MA21 vydané MŽP ČR, na 

ukázku osvětové letáky z Chrudimi a příklady strategických plánů z Uherského Hradiště, 

Kopřivnice (brožurové vydání) a Dobříše. Byla vysvětlena potřebnost stanovení indikátorů 

(ukazatelů) nejen ve strategickém plánu, aby bylo možno sledovat a vyhodnocovat 

zkvalitňování rozvoje MČ v různých oblastech. V rámci inspirace postupů MA21 v různých 

městech je možno využívat databázi příkladů dobré praxe na portálu Národní sítě Zdravých 

měst (NSZM) http://dobrapraxe.cz  

 

Bod 2) 

Všem bude předána tabulka s konečnými názvy podoblastí strategického plánu s určením 

odpovědné osoby, zástupce z RMČ, příslušné komise. SWOT analýzy jsou zpracovány k 23 

podoblastem, budou doplněny k financování a energetice, podoblast podnikatelská sféra je u 

připomínkování mikrotýmu. Pan starosta všechny analýzy projde a případně doplní. Konečná 

verze analýzy je na garantovi = odpovědné osobě. Všechny „konečné“ verze SWOT analýzy 

budou zaslány pí Hájkové. 

Pan starosta poděkoval všem za práci na SWOT analýzách. 

 

Bod 3) 

Na „konečné“ verze SWOT analýz budou navazovat další schůzky mikrotýmů z důvodu 

určení problémových souborů (projektů/opatření), tzv. velkých a malých problémů. 

Doporučeno svolat mikrotýmy do konce listopadu, aby na dalším zasedání S týmu byly již 

zpracované výstupy. Je možno opět využít pomoci paní Hájkové. 

http://dobrapraxe.cz/
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Bod 4) 

Problémové soubory budou podkladem pro návrhovou část strategického plánu (2. část). 

V současné době zpracovává paní Hájková analytickou část strategického plánu (1. část) na 

základě podkladů jednotlivých garantů. Postupně bude zasílat emailem zpracované statě ke 

kontrole a doplnění příslušným garantům. 

Na dalším zasedání S týmu dne 13. 12. bude domluveno možné uspořádání veřejného 

projednání části strategického plánu (SWOT analýzy, problémy dané mikrotýmy) ve středu 

18. 1. 2012 v divadelním sále ZŠ. 

 

Bod 5) 

Z důvodu medializace aktivit MČ bylo domluveno, že podklady budou zatím zasílány pí 

Hájkové, která zajistí uveřejnění na web MČ, v Újezdském zpravodaji (ÚZ) a dalších 

médiích, popř. vydá tiskovou zprávu.  

V současné době předalo OŽPD informace o prosincových změnách v jízdních řádech ke 

zpracování do prosincového ÚZ a do základní školy budou dne 22. 11. předány informace 

týkající se zřízení minibusové linky č. 260 (zajistí pí Hájková). Ředitel ZŠ souhlasil 

s uveřejněním této informace na třídních schůzkách školy dne 29. listopadu. 

OMI předá pí Hájkové podklady k medializaci akce - dokončení výstavby části chodníku 

vedoucího k nádraží (text, foto). 

 

Bod 6) 

 Paní Hájková informovala S tým o materiálu, který zpracovává – Interní směrnice pro 

komunikaci s veřejností. Mělo by jít o návod pro zaměstnance úřadu v používání 

různých forem a metod zapojování veřejnosti do rozvoje MČ. V nejbližší době bude 

materiál rozeslán S týmu k diskuzi. 

 Všichni se shodli nad potřebností průběžného vyškolování zaměstnanců úřadu 

v oblasti IT (e-spis, web, textové a tabulkové editory atd.). 

 

Pan starosta poděkoval všem za dosavadní práci a jednání ukončil. 

 

 

 

 

Příští schůzka se koná dne 13. 12. od 13 hodin v malé zasedací místnosti úřadu. 

  
Zapsala: Iva Hájková dne 16. 11. 2011  

Schválil: RNDr. Pavel Roušar dne 23. 11. 2011 

  


